
 

PROTOKÓŁ NR II/2024 

RADY GMINY WIELKA NIESZAWKA 

 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, 

która odbyła się w dniu 17 maja 2024 roku 

w godz. 13:00 do 16:00 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Izabela Augustyniak 

2. Michał Dąbrowski 

3. Marta Gałka 

4. Marlena Gołost 

5. Sylwia Kieliszek 

6. Dorota Krychowiak 

7. Jakub Kulesza 

8. Jadwiga Pawlikowska 

9. Marcin Słoniecki 

10. Alina Sobecka 

11. Marcin Sobiech 

12. Beata Szczupłowska 

13. Ireneusz Śmiechowski 

14. Bartosz Zawacki 

15. Marcin Zaworski 

 

Proponowany porządek obrad:  

1.  Otwarcie posiedzenia: 

     a) stwierdzenie quorum, 

     b) przedstawienie porządku obrad. 

2.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

     a) powołania Komisji Rewizyjnej (druk nr 1), 

      - powołanie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

      - powołanie członków Komisji Rewizyjnej, 

      b) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (druk nr 2), 

      - powołanie przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

      - powołanie członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

     c) powołania Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

         i Inwestycji (druk nr 3), 

     d) powołania Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu (druk nr 4), 

     e) powołania Komisji Statutowo-Regulaminowej (druk nr 5), 

Przerwa 

 

     f) ustalenia wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego przysługujących wójtowi 

Gminy Wielka Nieszawka (druk nr 6).  

3.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał. 



4.  Interpelacje i wolne wnioski. 

5.  Zakończenie sesji. 

 

 

AD.1  

II sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzył Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz 

Śmiechowski i powitał na wstępie Panią Wójt Gminy Wielka Nieszawka Katarzynę 

Streich, Panią Skarbnik Monikę Szczerkowką, Panią Mecenas Beatę Romanowską, Panie 

i Panów Radnych, Sołtysów oraz Mieszkańców oglądających transmisję. 

 

Przewodniczący stwierdził, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 15, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

Głos zabrała Pani Wójt Katarzyna Streich, powitała wszystkich i przedstawiła powołanego 

Zastępcę Wójta Pana Macieja Borowego życząc owocnej współpracy z radnymi. 

 

Przewodniczący Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany porządku 

obrad. 

 

Radny Michał Dąbrowski zapytał kto wnioskował o zwołanie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił odpowiedzi, iż sesja została zwołana na wniosek Pani 

Wójt.  

 

Nikt nie zgłosił uwag do porządku obrad. 

 

 

Ad. 2 

 

Radny Ireneusz Śmiechowski – poinformował, że zgodnie z art. 24 pkt. 1 Statutu Gminy 

Wielka Nieszawka, Rada Gminy ze swojego grona powołuje komisje stałe. Komisja Rewizyjna 

jest wewnętrznym organem Rady, realizującym jej funkcję kontrolną. W skład Komisji 

wchodzą przedstawiciele wszystkich klubów radnych, jednak nie mniej niż 4 radnych, w tym 

przewodniczący komisji, zastępca przewodniczącego oraz co najmniej 2 członków.  

Zgodnie § 11 pkt 1 Regulaminu Rady Gminy Wielka Nieszawka, stanowiącego zał. nr 5  

do uchwały nr XLIV/226/2018 Rady Gminy Wielka Nieszawka z dnia 14 września 2018 r. 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera Rada Gminy. Po wyborze przewodniczącego 

Rada wybiera pozostałych 3 członków, z których Komisja wybierze zastępcę 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż na jego ręce wpłynęło zgłoszenie o utworzeniu Klubu 

Radnych Rady Gminy Wielka Nieszawka „Pomocni z Natury” 

 



Przewodniczący Rady poinformował, iż na jego ręce wpłynęło zgłoszenie o utworzeniu Klubu 

Radnych „Skuteczni dla Gminy” 

 

Radca Prawny poinformowała, iż informacja przedstawiona przez Przewodniczącego Rady 

jest bardzo istotna, gdyż w skład Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

wchodzą przedstawiciele wszystkich klubów radnych. 

 

Radna Izabela Augustyniak zapytała kto wchodzi w skład Klubu Radnych „Skuteczni dla 

Gminy” 

 

Radny Jakub Kulesza poinformował, iż w skład Klubu wchodzą : Radny Jakub Kulesza – 

Przewodniczący Klubu, Radna Beata Szczupłowska - Zastępca Przewodniczącego, pozostali 

członkowie to Radna Marta Gałka, Radna Marlena Gołost, Radna Sylwia Kieliszek, Radny 

Marcin Słoniecki, Radna Alina Sobecka, Radny Ireneusz Śmiechowski i Radny Marcin 

Zaworski” 

 

Ad. 2a  

Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

 

Przewodniczący poinformował, iż kandydat musi otrzymać zwykłą większość głosów „ZA” w 

głosowaniu jawnym. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Radny Jakub Kulesza – zaproponował przewodniczącego komisji radną Beatę Szczupłowską 

 

Przewodniczący Rady Ireneusz Śmiechowski – zapytał, czy są inne kandydatury 

 

Przewodniczący Rady– zapytał, czy radna Beata Szczupłowska wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

 

Radna Beata Szczupłowska – wyraziła zgodę. 

 

W związku z tym, że dalszych zgłoszeń nie było, przewodniczący Rady zamknął listę i poddał 

pod głosowanie przyjęcie kandydatury radnej Beaty Szczupłowskiej. Za kandydaturą radnej 

Beaty Szczupłowskiej na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej głosowało 15 radnych: 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marta Gałka, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, 

Dorota Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, 

Marcin Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin 

Zaworski, głosów przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że przewodniczącą Komisji Rewizyjnej została radna Beata Szczupłowska. 

 

 

 

 



Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej. 

Radny Jakub Kulesza – zgłosił na członków komisji radnych: Radnego Jakuba Kuleszę, 

Radnego Marcina Sobiecha, Radnego Michała Dąbrowskiego. 

Przewodniczący Rady– zapytał, czy są inne kandydatury. 

Radna Izabela Augustyniak – zgłosiła kandydaturę radnego Bartosza Zawackiego. 

W związku z tym, że dalszych zgłoszeń nie było, przewodniczący Rady zamknął listę 

 Przewodniczący Rady – zapytał, czy radny Jakub Kulesza wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radny Jakub Kulesza – wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy radny Marcin Sobiech wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radny Marcin Sobiech– wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy radny Michał Dąbrowski wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Radny Michał Dąbrowski – wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy radny Bartosz Zawacki wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radny Bartosz Zawacki – wyraził zgodę. 

 

W związku z tym, że dalszych zgłoszeń nie było, przewodniczący Rady zamknął listę 

kandydatów.  

Następnie poddał pod głosowanie skład Komisji Rewizyjnej. Za przyjęciem kandydatury 

radnego Jakuba Kuleszy na członka komisji głosowało 13 radnych Michał Dąbrowski, Marta 

Gałka, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub Kulesza, Marcin 

Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, 

Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski, głosów przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących się 

było 2 radna Izabela Augustyniak oraz radna Jadwiga Pawlikowska. 

  

Za przyjęciem kandydatury radnego Marcina Sobiecha na członka komisji głosowało 15 

radnych: Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marta Gałka, Marlena Gołost, Sylwia 

Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, 

Marcin Zaworski, głosów przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących się nie było.  

 

Za przyjęciem kandydatury radnego Michała Dąbrowskiego głosowało 15 radnych: Izabela 

Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marta Gałka, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin 

Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski, 

głosów przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących się nie było. 

 

Za przyjęciem kandydatury radnego Bartosza Zawackiego głosowało 5 radnych: Izabela 

Augustyniak, Michał Dąbrowski, Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech, 

głosów przeciwnych było 8 radni Sylwia Kieliszek, Jakub Kulesza, Beata Szczupłowska, 

Ireneusz Śmiechowski, Marcin Zaworski, Marta Gałka, Marlena Gołost, Marcin Słoniecki 

nie było, głosów wstrzymujących się było 2 radni Alina Sobecka oraz Bartosz Zawacki. 

 

Z powodów technicznych zostało ogłoszone 5 minut przerwy. 
 

Przewodniczący Rady poinformował iż pomylił się w odczytaniu wyników głosowania nad 

kandydaturą Radnego Bartosza Zawackiego – wyniki głosowania 5 radnych ZA, 8 radnych 

PRZECIW, 2 radnych WSRZYMAŁO SIĘ  . 

Radca Prawny zabrała głos i poinformowała, iż nastąpiła omyłka pisarska, którą wyjaśniła na 

forum. 



W wyniku głosowania Rada Gminy Wielka Nieszawka podjęła uchwałę Nr II/3/2024 z dn. 17 

maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, w której skład weszli radni: Beata 

Szczupłowska – przewodnicząca komisji, członkowie: Jakub Kulesza, Marcin Sobiech, Michał 

Dąbrowski. 

15 radnych było ZA przyjęciem uchwały, 0 radnych PRZECIW, 0 radnych WSTRZYMAŁO 

SIĘ. 

 

Radny Michał Dąbrowski – poinformował, iż według §25 pkt. 1 Statutu Gminy Wielka 

Nieszawka, radni powinni wybrać skład Komisji w tym Przewodniczącego oraz Zastępcę 

Przewodniczącego. 

 

Radca Prawny wytłumaczył, iż według Statutu Rady Gminy Rada Gminy wybiera 

Przewodniczącego, Statutu nie mówi, iż Rada wybiera Zastępcę Przewodniczącego, dlatego też 

Zastępcę ustalą członkowie Komisji Rewizyjnej na posiedzeniu. 

 

b)  

powołanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Przewodniczący Rady Gminy– poinformował, że kandydat musi otrzymać zwykłą większość 

głosów ZA a wybory odbywać się będą poprzez podniesienie ręki. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Jakub Kulesza  – zgłosił kandydaturę radnej Sylwii Kieliszek. 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy radna Sylwia Kieliszek wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radna Sylwia Kieliszek– wyraziła zgodę. 

Radny Michał Dąbrowski  – zgłosił kandydaturę radnej Izabeli Augustyniak. 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy radna Izabela Augustyniak wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Radna Izabela Augustyniak – wyraziła zgodę. 

W związku z tym, że dalszych zgłoszeń nie było, przewodniczący Rady zamknął listę i poddał 

pod głosowanie przyjęcie kandydatury według kolejności zgłoszeń. 

Za kandydaturą radnej Sylwii Kieliszek na przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

głosowało 9 radnych: Ireneusz Śmiechowski, Marcin Słoniecki, Beata Szczupłowska, Jakub 

Kulesza, Alina Sobecka, Marcin Zaworski, Marlena Gołost, Marta Gałka, Sylwia Kieliszek, 0 

radnych PRZECIW, 6 radnych: Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Bartosz Zawacki, 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech WSTRZYMAŁO SIĘ od głosu. 

 

Za kandydaturą radnej Izabeli Augustyniak na przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji głosowało 6 radnych: Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Bartosz Zawacki, 

Dorota Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech, 8 radnych: Ireneusz 

Śmiechowski, Marcin Słoniecki, Beata Szczupłowska, Jakub Kulesza, Marcin Zaworski, 

Marlena Gołost, Marta Gałka, Sylwia Kieliszek PRZECIW, 1 radny: Alina Sobecka 

WSTRZYMAŁA SIĘ. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

została radna Sylwia Kieliszek. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 



Radny Jakub Kulesza – zgłosił radnych: Izabelę Augustyniak, Dorotę Krychowiak i Martę 

Gałkę. 

Przewodniczący Rady - zapytał, czy radna Marta Gałka wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radna Marta Gałka  – wyraziła zgodę. 

Przewodniczący Rady– zapytał, czy radna Izabela Augustyniak wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Radna Izabela Augustyniak – wyraziła zgodę. 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy radna Dorota Krychowiak wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Radna Dorota Krychowiak – wyraziła zgodę. 

Radna Izabela Augustyniak – zgłosiła kandydaturę radnego Michała Dąbrowskiego. 

Przewodniczący Rady - zapytał, czy radny Michał Dąbrowski wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Radny Michał Dąbrowski -  wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Za przyjęciem kandydatury  radnej Marty Gałki na członka komisji głosowało 11 radnych: 

Marta Gałka, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub Kulesza, Marcin 

Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, 

Marcin Zaworski, głosów przeciwnych nie było, 4 radnych: Izabela Augustyniak, Michał 

Dąbrowski, Bartosz Zawacki, Jadwiga Pawlikowska WSTRZYMAŁO SIĘ. 

 

Za przyjęciem kandydatury radnej Izabeli Augustyniak na członka komisji głosowało 15 

radnych: Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marta Gałka, Marlena Gołost, Sylwia 

Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, 

Marcin Zaworski, głosów przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących się nie było.  

 

Za przyjęciem kandydatury radnej Doroty Krychowiak głosowało 15 radnych: Izabela 

Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marta Gałka, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin 

Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski, 

głosów przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących się nie było. 

 

Za przyjęciem kandydatury radnego Michała Dąbrowskiego głosowało 6 radnych: Izabela 

Augustyniak, Michał Dąbrowski, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech, Dorota Krychowiak, 

8 radnych PRZECIW: Ireneusz Śmiechowski, Marcin Słoniecki, Beata Szczupłowska, Jakub 

Kulesza, Marcin Zaworski, Marta Gałka, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, 

1 radny: Alina Sobecka WSTRZYMAŁA SIĘ od głosu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż w skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji weszli 

radni : Marta Gałka, Dorota Krychowiak, Izabela Augustyniak i Przewodnicząca Sylwia 

Kieliszek. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wielka Nieszawka podjęła uchwałę Nr II/4/2024  

z dn. 17 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, w której skład 

weszli radni: Beata Szczupłowska – przewodnicząca komisji, członkowie: Jakub Kulesza, 

Marcin Sobiech, Michał Dąbrowski. 

15 radnych było ZA przyjęciem uchwały, 0 radnych PRZECIW, 0 radnych WSTRZYMAŁO 

SIĘ 



c)  

Przewodniczący Rady poinformował, że kandydat musi otrzymać zwykłą większość głosów 

ZA a wybory odbywać się będą poprzez podniesienie ręki. 

 

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu powyższej Komisji. 

Radny Jakub Kulesza – zgłosił kandydaturę radnych: Marcina Słonieckiego, Marleny Gołost, 

Jakuba Kuleszy, Jadwigi Pawlikowskiej, Bartosza Zawackiego. 

 

Przewodniczący Rady - zapytał, czy radny Marcin Słoniecki wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radny Marcin Słoniecki – wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady– zapytał, czy radna Marlena Gołost wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radna Marlena Gołost – wyraziła zgodę. 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy radny Jakub Kulesza wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radny Jakub Kulesza – wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady - zapytał, czy radna Jadwiga Pawlikowska wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Radna Jadwiga Pawlikowska  -  wyraziła zgodę  

Przewodniczący Rady - zapytał, czy radny Bartosz Zawacki wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radny Bartosz Zawacki  -  wyraził zgodę 

 

 

W związku z tym, że dalszych zgłoszeń nie było, przewodniczący Rady zamknął listę 

kandydatów. 

Następnie poddał pod głosowanie skład Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony 

Środowiska i Inwestycji. 

 

Za przyjęciem kandydatury radnego Marcina Słonieckiego na członka komisji głosowało 15 

radnych: Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marta Gałka, Marlena Gołost, Sylwia 

Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, 

Marcin Zaworski, głosów przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących się nie było.  

 

Za przyjęciem kandydatury radnej Marleny Gołost na członka komisji głosowało 14 radnych: 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marta Gałka, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, 

Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, 

Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski,, głosów 

przeciwnych nie było, 1 osoba wstrzymała się od głosu: radna Marlena Gołost.  

 

Za przyjęciem kandydatury radnego Jakuba Kuleszy głosowało 14 radnych: Izabela 

Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marta Gałka, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski,  

głosów przeciwnych nie było, 1 osoba wstrzymała się od głosu: radny Jakub Kulesza. 

 

Za przyjęciem kandydatury radnej Jadwigi Pawlikowskiej głosowało 15 radnych: Izabela 

Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marta Gałka, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin 

Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski,, 

głosów przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących się nie było. 



Za przyjęciem kandydatury radnego Bartosza Zawackiego głosowało 14 radnych: Izabela 

Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marta Gałka, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin 

Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Marcin Zaworski, głosów przeciwnych 

nie było, 1 osoba wstrzymała się od głosu: radny Bartosz Zawacki.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż w skład Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 

Ochrony Środowiska i Inwestycji weszli radni : Marcin Słoniecki, Marlena Gołost, Jakub 

Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Bartosz Zawacki. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wielka Nieszawka podjęła uchwałę Nr II/5/2024  

z dn. 17 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 

Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

15 radnych było ZA przyjęciem uchwały, 0 radnych PRZECIW, 0 radnych WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

 

d) 

Przewodniczący Rady poinformował, że kandydat musi otrzymać zwykłą większość głosów 

ZA a wybory odbywać się będą poprzez podniesienie ręki. 

 

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu powyższej Komisji. 

 

Radny Jakub Kulesza – zgłosił kandydaturę radnych: Aliny Sobeckiej, Marcina Zaworskiego, 

Maty Gałki, Beaty Szczupłowskiej 

Radny Bartosz Zawacki – zgłosił kandydaturę radnych: Izabeli Augustyniak i Michała 

Dąbrowskiego. 

 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

W związku z tym, że dalszych zgłoszeń nie było, przewodniczący Rady zamknął listę 

kandydatów.  

 

Następnie poddał pod głosowanie skład Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu.  

 

Za przyjęciem kandydatury radnej Aliny Sobeckiej na członka komisji głosowało 14 radnych: 

Izabela Augustyniak, Bartosz Zawacki, Michał Dąbrowski, Marta Gałka, Marlena Gołost, 

Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin 

Słoniecki, Marcin Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Marcin Zaworski, 

głosów przeciwnych nie było, 1 osoba wstrzymała się od głosu: radna Alina Sobecka. 

 

Za przyjęciem kandydatury radnego Marcina Zaworskiego na członka komisji głosowało 14 

radnych: Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marta Gałka, Marlena Gołost, Sylwia 

Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki 

głosów przeciwnych nie było, 1 osoba wstrzymała się od głosu: radny Marcin Zaworski  

 

Za przyjęciem kandydatury radnej Beaty Szczupłowskiej głosowało 10 radnych: Marta Gałka, 

Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub Kulesza, Marcin Słoniecki, 

Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Ireneusz Śmiechowski, Marcin Zaworski,  



głosów przeciwnych nie było, 5 radnych: Izabela Augustyniak, Bartosz Zawacki, Michał 

Dąbrowski, Jadwiga Pawlikowska i Beata Szczupłowska wstrzymało się. 

 

Za przyjęciem kandydatury radnej Marty Gałki głosowało 9 radnych: Marta Gałka, Marlena 

Gołost, Sylwia Kieliszek, Jakub Kulesza, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Beata 

Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Marcin Zaworski, głosów przeciwnych nie było, 6 

radnych: Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Bartosz Zawacki, Marcin Sobiech, Jadwiga 

Pawlikowska, Dorota Krychowiak wstrzymało się.  

 

 

Za przyjęciem kandydatury radnej Izabeli Augustyniak głosowało 5 radnych: Bartosz Zawacki, 

Michał Dąbrowski, Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech, Jadwiga Pawlikowska, głosów 

przeciwnych 8: Ireneusz Śmiechowski, Marcin Słoniecki, Beata Szczupłowska, Jakub Kulesza, 

Marlena Gołost, Marta Gałka, Sylwia Kieliszek, Marcin Zaworski, 2 radnych: Izabela 

Augustyniak i Alina Sobecka, wstrzymało się.  

 

Za przyjęciem kandydatury radnego Michała Dąbrowskiego głosowało 6 radnych: Bartosz 

Zawacki, Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Jadwiga Pawlikowska, Dorota Krychowiak, 

Marcin Sobiech, Jadwiga Pawlikowska, głosów przeciwnych 8: Ireneusz Śmiechowski, Marcin 

Słoniecki, Beata Szczupłowska, Jakub Kulesza, Marcin Zaworski, Marlena Gołost, Marta 

Gałka, Sylwia Kieliszek, 1 radna: Alina Sobecka wstrzymała się. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż w skład Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu 

weszli radni : Alina Sobecka, Marcin Zaworski, Marta Gałka, Beata Szczupłowska. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wielka Nieszawka podjęła uchwałę Nr II/6/2024  

z dn. 17 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu. 

12 radnych było ZA: Ireneusz Śmiechowski, Marcin Słoniecki, Beata Szczupłowska, Jakub 

Kulesza, Alina Sobecka, Marcin Zaworski, Marlena Gołost, Marta Gałka, Sylwia Kieliszek, 

Jadwiga Pawlikowska, Dorota Krychowiak, Marcin Sobiech, przyjęciem uchwały, 3 radnych 

PRZECIW: Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Bartosz Zawacki, 0 radnych 

WSTRZYMAŁO SIĘ 

 

e)  

Przewodniczący Rady poinformował, że kandydat musi otrzymać zwykłą większość głosów 

ZA a wybory odbywać się będą poprzez podniesienie ręki. 

 

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu powyższej Komisji. 

 

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu powyższej Komisji.  

Radny Jakub Kulesza – zgłosił kandydaturę radnych: Marleny Gołost, Marcina Zaworskiego i 

Izabeli Augustyniak. 

Przewodniczący Rady - zapytał, czy radna Marlena Gołost wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radna Marlena Gołost – wyraziła zgodę. 

Przewodniczący Rady– zapytał, czy radny Marcin Zaworski wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radny Marcin Zaworski – wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy radna Izabela Augustyniak wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Radna Izabela Augustyniak – nie wyraziła zgody. 

Przewodniczący Rady – poprosił o zgłoszenie innych propozycji 



Radny Bartosz Zawacki  -  zgłosił kandydaturę radnego Marcina Sobiecha 

Przewodniczący Rady - zapytał, czy radny Marcin Sobiech wyraża zgodę na kandydowanie 

Radny Marcin Sobiech  -  nie wyraził zgody. 

Radny Jakub Kulesza – zgłosił kandydaturę radnej Jadwigi Pawlikowskiej. 

Przewodniczący Rady - zapytał, czy radna Jadwiga Pawlikowska wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Radna Jadwiga Pawlikowska -  nie wyraziła zgody 

Radny Jakub Kulesza – zgłosił kandydaturę radnego Marcina Słonieckiego. 

Przewodniczący Rady - zapytał, czy radny Marcin Słoniecki wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radny Marcin Słoniecki -  wyraził zgodę 

 

W związku z tym, że dalszych zgłoszeń nie było, przewodniczący Rady zamknął listę 

kandydatów  

 

Następnie poddał pod głosowanie skład Komisji Statutowo-Regulaminowej.  

 

Za przyjęciem kandydatury radnej Marleny Gołost na członka komisji głosowało 14 radnych: 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marta Gałka, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, 

Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, 

Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski, głosów 

przeciwnych nie było, 1 osoba wstrzymała się od głosu: radna Marlena Gołost.  

 

Za przyjęciem kandydatury radnego Marcina Zaworskiego głosowało 14 radnych: Izabela 

Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marta Gałka, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin 

Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki,, głosów przeciwnych 

nie było, 1 osoba wstrzymała się od głosu: radny Marcin Zaworski. 

 

Za przyjęciem kandydatury radnego Marcina Słonieckiego na członka komisji głosowało 14 

radnych: Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marta Gałka, Marlena Gołost, Sylwia 

Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Alina Sobecka, Marcin 

Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski, 

głosów przeciwnych nie było, 1 osoba wstrzymała się od głosu: radny Marcin Słoniecki. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż w skład Komisji Statutowo-Regulaminowej weszli 

radni : Marlena Gołost, Marcin Zaworski, Marcin Słoniecki. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wielka Nieszawka podjęła uchwałę Nr II/7/2024  

z dn. 17 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Statutowo-Regulaminowej. 

15 radnych było ZA przyjęciem uchwały, 0 radnych PRZECIW, 0 radnych WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15-minutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i poprosił przewodniczących komisji o 

odczytanie protokołów z pierwszych posiedzeń. 

 

 



Przewodniczący Komisji Marcin Słoniecki – odczytała protokół z posiedzenia Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji informując, iż  

Przewodniczącym Komisji wybrany został jednogłośnie radny Marcin Słoniecki. 

 

 Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka – odczytała protokół z posiedzenia Komisji 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu. Przewodniczącym Komisji wybrana została 4 głosami 

„za” radna Alina Sobecka. 

 

Przewodnicząca Komisji Marlena Gołost – odczytała protokół z posiedzenia Komisji 

Statutowo-Regulaminowej. Przewodniczącą Komisji wybrana została jednogłośnie radna 

Marlena Gołost. 

 

f) 

Przewodniczący Rady  przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego przysługujących wójtowi Gminy Wielka Nieszawka (druk 

nr 6).  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

 

Radna Beata Szczupłowska – zabrała głos w ramach dyskusji mówiąc, iż wynagrodzenie  

na takim poziomie jest adekwatne do rangi zajmowanego stanowiska oraz do wkładu jaki Wójt 

musi włożyć w swoją pracę, a także odpowiedzialność jaka jest wymagana na tym stanowisku. 

Poprosiła również Panie i Panów radnych o poparcie tej uchwały. 

 

Radny Jakub Kulesza – zabrał głos w punkcie zgadzając się z wcześniejszą wypowiedzią 

Radnej Beaty Szczupłowskiej oraz dodając fakt, iż była inflacja i podniesienie kwoty  

w procedowanej uchwale jest jak najbardziej słuszne. 

 

Radny Bartosz Zawacki – zabrał głos w punkcie przedstawiając, iż stanowisko zajmowane 

przez Panią Wójt jest bardzo odpowiedzialne. Zapytał również odnośnie obciążeń finansowych 

dla budżetu gminy czy są to wszystkie składniki które składają się na wynagrodzenie czy są 

jeszcze inne składniki? Jakie będzie sumaryczne obciążenie budżetu? 

 

Pani Skarbnik odpowiedziała, iż Wójtowie Gminy oprócz ustalonej stawki płacy zasadniczej 

przysługuje ustawowo dodatek funkcyjny oraz dodatek specjalny, który określony jest w 

Rozporządzeniu w sprawie wynagrodzenia pracowników samorządowych i wynosi on 30 % 

liczone od sumy płacy zasadniczej i dodatku funkcyjnego.  

 

Ad Vocem Radny Bartosz Zawacki – poprosił o odpowiedź na wcześniej zadane pytanie 

dotyczące poziomu obciążenia dla budżetu oraz o wskazanie różnicy pomiędzy 

wynagrodzeniem poprzedniego Wójta a propozycją jaką Radni otrzymali. 

 

Pani Skarbnik odpowiedziała, iż z uzasadnienie wynika, że stawka bazowa wynosi 10 250 zł, 

minimalne jest 80% co daje 8200 zł, 90% tej kwoty 9225 zł a różnica daje kwotę 1025 zł.  

Dodatek funkcyjny wynosi 3150 zł, 80% daje 2520 zł a 90% z tej kwoty to jest 2835 zł, różnica 

wynosi 315 zł. 

Dodatek funkcyjny minimalny wynosi 3216 zł, dodatek funkcyjny przy 90% podstawy wynosi 

3618 zł. Wobec tego maksymalne wynagrodzenie wynosi 17 420 zł a proponuje się przyjąć 

15 670 zł. Mnożąc to przez liczbę miesięcy do końca roku to wychodzi jakieś 40 tyś. Zł więcej. 

 



Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego przysługujących wójtowi Gminy Wielka Nieszawka  

Za jej przyjęciem głosowało 14 radnych: Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marta 

Gałka, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota Krychowiak, Jakub Kulesza, Marcin 

Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, 

Bartosz Zawacki. Marcin Zaworski, głosów przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących się 

1: Jadwiga Pawlikowska. 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wielka Nieszawka podjęła uchwałę Nr II/8/2024  

z dn. 17 maja 2024 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego 

przysługujących wójtowi Gminy Wielka Nieszawka 

14 radnych było ZA przyjęciem uchwały, 0 radnych PRZECIW, 1 radny WSTRZYMAŁO SIĘ 

  

Pani Wójt zabrała głos i podziękowała Radzie za głosowanie i postara się nie zawieść. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady złożył informację z realizacji podjętych uchwał na I sesji, która odbyła 

się w dniu 7 maja 2024 roku.       

 

Ad. 4 Interpelacje i wolne wnioski 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Śmiechowski zapytał kto z Pań i Panów radnych 

chciałby zabrać głos 

 

Radny Bartosz Zawacki zabrał głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

• Stan inwestycji, który był badany przez Komisję Rewizyjną, prośba do Pani Wójt i 

Urzędu Gminy aby przedstawić radnym informację i sprawozdania z poprzednich 

Komisji Rewizyjnych oraz wyniki kontroli, które zostały przeprowadzone przez 

Komisję Rewizyjną, a także żeby wszyscy radni zostali zapoznani ze stanem inwestycji, 

o których wszyscy pytają radnych m.in.: Remont GOKiS, ul. Zielona oraz informację o 

produktywnym uruchomieniu Gminnego Ośrodka Zdrowia 

 

Pani Wójt zabrała głos odpowiadając radnemu aby radni dali Pani Wójt 1-2 miesiące na 

zorganizowanie pracy w Urzędzie. Poinformowała również, iż na 20 maja zwołana jest Rada 

Budowy Ośrodka Zdrowia. 

 

Ad Vocem Bartosz Zawacki poprosił o termin deadline aby nie dopytywać o szczegóły. 

 

Pani Wójt powiedziała, iż taki termin to mniej więcej 1 miesiąc/1,5 miesiąca. 

 

Radna Dorota Krychowiak zabrał głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Problemu z oświetleniem na odcinku ul. Toruńskiej od Biedronki do firmy VITPOl. 

 

Radna Alina Sobecka zgodziła się z Radną Dorotą Krychowiak dodając, iż ten problem 

występuje już od Marca na tym odcinku zarówno w godzinach porannych jak i wieczorem. 



Radny Michał Dąbrowski zabrał głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Interpelacji, którą złożył na poprzedniej sesji w sprawie porządku, utrzymania czystości 

na terenie Sołectwa Mała Nieszawka prosząc o odpowiedź. 

• Poinformował, iż pragnie złożyć w dniu dzisiejszym interpelację w sprawie ścieżki 

rowerowej. Zwrócenie uwagi w sprawie zadbania o to aby ta inwestycja sprzyjała 

mieszkańcom przede wszystkim: problemy z wjazdami i wyjazdami z posesji ( 

niedostateczna widoczność), dostawienia luster w wielu miejscach, nie wykonania 

dostatecznego oznakowania poziomego oraz pionowego, a także o stan DW 273, której 

stan uległ znacznemu pogorszeniu podczas realizacji tej inwestycji. 

 

Radny Jakub Kulesza zabrał głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Zwracając uwagę, iż Pani Wójt prosi o wstrzymanie się od dodawania zadań a Radny 

prosi o zapewnienie stosownego wymaganego czasu. 

 

Pani Wójt poprosiła o zaufanie przypominając, iż podczas bycia radną również zwracała 

uwagę na wcześniej wspominane pytania. Odpowiedziała również, iż wcześniejsza interpelacja 

Radnego Michała Dąbrowskiego jest w trakcie tworzenia odpowiedzi oraz budowy grafiku 

regularnego harmonogramu sprzątania gminy. 

 

Ad Vocem Radny Michał Dąbrowski – Podziękował Pani Wójt za deklarację, uzasadniając, 

iż składane interpelacje są spowodowane prośbami mieszkańców. 

 

 

Radna Jadwiga Pawlikowska zabrała głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Czy zostały podjęte kroki w sprawie planu realizacji budowy świetlicy wiejskiej w 

Brzozie? 

• Funduszu Sołeckiego – został zakupiony materiał drogowy i jaka ilość została 

przywieziona na teren Sołectwa Brzoza? 

• Zastępcy Wójta- jakie ma doświadczenie zawodowe, czym do tej pory się zajmował i 

jak to się ma do zatrudnienia jednocześnie Zastępcy Wójta oraz Sekretarza Gminy 

 

Pani Wójt poinformowała, iż zleciła poszukanie konkretnej działki na budowę świetlicy. 

Odbyła się narada kierowników i Pani Wójt została wprowadzona w tematy. 

 

Pan Zastępca Wójta Maciej Borowy – zabrał głos i poinformował, iż jego doświadczenie to 

prawie 24 lata pracy w samorządzie pracując na różnych szczeblach samorządu. 

 

 

 

 



Sołtys Małej Nieszawki Brygida Czapiewska zabrała głos w punkcie poruszając, następujące 

kwestie: 

 

• Pogratulowała wyboru na stanowiska w Komisjach stałych 

• Budowa DK10, która przebiegać ma wzdłuż ul. Bydgoskiej i na ile będą narażeni 

mieszkańcy na działanie dźwięków wzmożonych oraz czy będzie ewentualne 

zabezpieczenie w postaci chodnika? 

• Prośba aby konsultować uroczystości w jednostkach podległych oraz sesje aby nie 

nachodziły na siebie 

 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił odpowiedzi, iż termin sesji był ustalony wcześniej a Pani 

Dyrektor nie miała możliwość zmiany terminu uroczystości w szkole. 

 

Pani Skarbnik  poinformowała, iż przed radnymi jest sesja absolutoryjna oraz Raport o Stanie 

Gminy Wielka Nieszawka za 2023 rok co da pewien obraz funkcjonowania.  

 

Sołtys Cierpic Ryszard Kryszewski zabrał głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Wiaty przystanków autobusowych na terenie Gminy Wielka Nieszawka z prośbą o 

naprawę oraz postawienie nowych wiat, gdyż niektóre nie nadają się do użytku. 

 

Radny Bartosz Zawacki zabrał głos w sprawie zrezygnowania z opakowań plastikowych na 

rzecz wody w dzbankach, ze względu na fakt, iż natura jest bliska dla członków Klubu 

Radnych „Pomocni z Natury”. 

 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Śmiechowski zamknął obrady II sesji Rady Gminy 

Wielka Nieszawka oraz podziękował wszystkim za przybycie. 

 

Link do transmisji: https://esesja.tv/transmisja/52427/ii-sesja-rady-gminy-17052024.htm 

 

Protokołował:                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

 

(-) Miłosz Paliwoda                                                 (-) Ireneusz Śmiechowski 


